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Hoi,

lk denk dat we dit samen met de LCI moeten oppakken. Zij weten volgens mij al wat patiénten nodig hebben en ook welk

percentage van de patiénten gemiddeld een specifiek middel nodig zal hebben.

Wij kunnen dan kijken naar totale aantallen verpakkingen, naar aantal verpakkingen nodig per ziekenhuis en eventuele

noodvoorraden.

Groet,

var: IEE SEE ov.

Verzonden op: dinsdag 24 maart 2020 17:03

an: [KERNS SCIEN c iim ni

Onderwerp: FW: Vraag VWS Directie geneesmiddelen en medische technologie (GMT)

Vind je dat dit bij ons of bij LCI hoort of samen?

Als het bij ons gaat horen moeten we wellicht kijken wie deze gegevens op kan zoeken. Ik denk bv aanfEEFER Die

gaf net aan niet over te lopen en [JEEZY] zet niets naar haar door.

Vriendelijke groet,

dubbel


